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朝陽科技大學
096學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2042
	Course Number
	2042

	授課教師
	洪伯毅
	instructor
	HUNG,PO YI

	中文課名
	英語發音練習
	Course Name
	English Pronunciation Practice

	開課單位
	應用外語系(四日)一B
	Department
	

	修習別
	選修
	Required/Elective
	Elective

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程旨於幫助學生了解並習得清楚而正確的英語發音。課堂上將強調著重聽與說的練習。課程教學亦包括口語連音、語調、重音、節奏等方面的英語發音，以提昇學生的口語溝通能力。
	Objectives
	The course is designed to help students recognize and produce  English speech sounds clearly and accurately. Listening & pronunciation drill practices will be emphasized in the class to promote students' oral communication ability and sound modification.

	教材
	"Focus on Pronunciation 3" & handouts
	Teaching Materials
	"Focus on Pronunciation 3" & handouts

	成績評量方式
	期中考: 40%

期末考: 40%

出席率: 20%(學生需在上課時發問及回答問題)
	Grading
	Midterm Exam 40%, 

Final Exam 40%, 

Class Participation 20%  (Note: in-class participation consists mainly of students asking/answering questions).

	教師網頁
	

	教學內容
	本課程將涵蓋聽母語發音者發音、發音練習及會話練習。大部分的時間將會把重點放在教材中說和聽的部份。這個課程包含課堂內對話練習，和影音教材播放，測驗內容為個人口語測驗。
	Syllabus
	Learning pronunciation involves: listening to native speakers, pronunciation drills and lots of practice speaking.  Most weeks we will cover 1 chapter in the textbook (speaking & listening).  The course will also include in-class conversation practice and audio and-taped examples.  Exams will consist of individual, spoken exercises.




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

